
 

Wethouder Jouke Douwe de Vries op bezoek bij wijkraad Woudhorne

Yn ‘e mie  skip
“De wykried fan ’e Woudhorne is goed warber om wichtige saken sa as de ferkearsfeiligens 
serieus op te pakken!“ 

Aangenaam woonklimaat   
Het is aangenaam wonen en leven in de Woudhorne, een rustige, speels ingerichte, beschutte 
wijk aan de rand van Dokkum. Vanaf de jaren 70 woonden er vooral veel oudere mensen, maar 
door verjonging ontstaat steeds meer een mooie mix. De wijkraad denkt niet alleen graag en 
enthousiast mee in ontwikkelingen die de wijk raken, maar ook bij grotere thema’s, zoals  
de energietransitie. Daar organiseert ze binnenkort in samenwerking met de gemeente een 
informatie-avond over.  

Plannen tot woningbouw  
Er wordt al vele jaren gesproken over mogelijke woningbouw aan de andere kant van de verbin-
dingsvaart de Alde Sylsried, grenzend aan de Woudhorne. Na de realisatie van “Stadsdock” aan de 
overzijde van de Birdaarderstraatweg is de gemeente nu op deze locatie plannen aan het ontwik-
kelen, genaamd “Tussen de Vaarten”. De wijkraad en de direct aanwonenden hebben in een vroeg 
stadium aangegeven te willen participeren bij de ontwikkeling van dit plan. Meerdere belangen 
spelen hierbij uiteraard een rol, maar door goed met elkaar in gesprek te blijven en kansen te 
benutten kan dit leiden tot een mooi eindresultaat. Binnenkort volgt hierover een brede  
informatiebijeenkomst. De wethouder geeft aan dat er binnen het college goed over de uiteenlo-
pende soorten woningen en spreiding over de verschillende locaties in Dokkum is nagedacht.  
Ook wordt nog gewerkt aan een gemeentelijke woon-zorg-visie.   

Verkeersveiligheid
Het bestuur maakt zich veel zorgen over de 
verkeersveiligheid. Het aanspreken van mensen 
op hun parkeergedrag valt hier ook onder. Zo 
trekken ze bij de gemeente aan de bel voor een 
goede ontsluiting van de nieuwe wijk Stadsdock 
aan de overzijde van de Birdaarderstraatweg, een 
voetpad richting de brug en de toegang tot de 
boothelling, en het te snel rijden in de wijk in het 
algemeen. De scholen en bedrijven in het gebied 
zorgen ook voor meer verkeer. En als er dan nog 
meer woningen bij komen wordt het nog drukker, 
waardoor extra aandacht nodig is voor de veilig-
heid. De wijkraad is hierover in gesprek met de gemeente. Voor een specifieke situatie ter hoogte 
van de speeltuin wordt samen met de gemeente aan veiligheidsmaatregelen gewerkt.
 
De wethouder neemt alle ingebrachte punten mee naar het college.

De bezoeken aan de dorpen zijn een onderdeel van de nieuwe aanpak van het huidige college:  
de contactwethouder onderhoudt, samen met de dorpencoördinator, nauw contact met de dorpen en  

wijken binnen onze gemeente. Tijdens dit bezoek komen er allerlei onderwerpen aan de orde.


